
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

rendes, nyílt üléséről 

 

 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 
   Bicske, Hősök tere 4. 

 

Az ülés időpontja: 2016. április 20-án 1700 órakor 

 

Az ülésen megjelent bizottsági tagok: 
Iványi Ferenc Tivadarné elnök 

Szabó Attila tag 

Dr. Bourgla Ossamah tag 

Komlós Kolos tag 

 

Az ülésen távollévő tag:  

Csonka István tag 

 

 

Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek: 

Dr. Bacsárdi József, aljegyző  

Molnár Enikő, Pénzügyi és Költségvetési Iroda vezetője 

Ónodi Szabó Lajos főépítész, Bicske Építő Kft.  

Szabó Gábor Járási Hivatal hivatalvezetője 

Börcs Krisztina könyvvizsgáló 

Dr. Balogh Gyula, Bicskei Egészségügyi Központ Szolg. Nkft. ügyvezetője 

Katonáné Ábel Erzsébet könyvelő 

Nagyné Mikulásik Katalin Járási Hivatal 

Richter Gábor Bicskei Egységes Művelődési Központ 

Szoboszlai Enikő, Bicskei Eü. Központ Nkft gazdasági vezetője 

Dr. Heckman Tibor, referens 

Czirkelbach Istvánné, titkársági ügyintéző  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: képviselő, a Város- és Vállalkozásfejlesztési Bizottság elnöke sok 

szeretettel köszönti a bizottság tagjai, a megjelenteket. Megállapítja, hogy a bizottság 4 fővel 

határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Komlós Kolos bizottsági tagot javasolja. Kéri a 

bizottság tagjait, aki a hitelesítőre tett javaslatot elfogadja, jelezze.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

Az elfogadott döntés: 
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62/2016. (IV. 20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

H A T Á R O Z A T  

 

 

Tárgy: 2016. április 20-i, rendes, nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének megválasztásáról 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Komlós Kolost, a Város- és Vállalkozásfejlesztés 

Bizottság tagját jegyzőkönyv hitelesítőnek megválasztja. 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: Javaslatot tesz a napirendi pontok módosítására. Előre kéri venni 

az Egészségügyi Központ beszámolóját, utána Bicske-Csabdi-Mány beszámolóját, Járási 

Hivatal beszámolóját, az Üdülőtáborét, utána a Bicske Építő Kft. beszámolóját. A végére kéri 

felvenni a viziközművek gördülő fejlesztési tervének 2016. évi megvalósításáról szóló 

előterjesztést. Aki a napirendet elfogadja a megküldött napirendi pontokkal, kéri, szavazzon.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

63/2016. (IV. 20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság  

H A T Á R O Z A T  

 

Tárgy: 2016. április 20-i, rendes, nyílt ülés napirendjének elfogadásáról 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadta az alábbi napirendet: 

 

1) A Bicskei Egészségügyi Központ Szolgáltató Nonprofit Kft. 2015. évi 

beszámolójáról  

Előterjesztő: polgármester 

 

2) A Bicske-Csabdi-Mány Víztermelő és Szolgáltató Kft. 2015. évi beszámolójáról  
Előterjesztő: polgármester 

 

3) Tájékoztató a Járási Hivatal működéséről, Bicske Város Önkormányzatát érintő 

feladatairól és a járás munkaügyi helyzetéről  
Előterjesztő: polgármester 

 

4) A Bicskei Üdülőtábor és Uszodaüzemeltető Nonprofit Kft. 2015. évi 

beszámolójáról  

Előterjesztő: polgármester 

 

5) A Bicske Építő Kft. 2015. évi beszámolójáról  
Előterjesztő: polgármester 

 

6) A 2015. évi költségvetés módosításáról  

Előterjesztő: polgármester 
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7) Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról  

Előterjesztő: polgármester 

 

8) A bicskei önkormányzati rendészet létrehozásáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

 

9) Bicske Város Sportjáért Közalapítvány 2015. évi beszámolójáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

10) Bicskei Művelődési Közalapítvány 2015. évi beszámolójáról  
Előterjesztő: polgármester 

 

11) A 2016. évi Pedagógus Nappal összefüggő kérdésekről  
Előterjesztő: polgármester 

 

12) Szakmai beszámoló az Orvosi Ügyelet munkájáról  

Előterjesztő: polgármester 

 

13) A víziközművek 2017 – 2031. évi gördülő fejlesztési tervéről  

Előterjesztő: polgármester 

 

14) Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2016. március hónapban elvégzett 

munkálatokról 

Előterjesztő: polgármester 

 

15) A víziközművek gördülő fejlesztési tervének 2016. évi megvalósításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

16) Képviselői bejelentések 

Előterjesztő: polgármester 

 

 

Határidő: 2016. április 20. 

Felelős:  Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 

 

 

1. Napirend:  

A Bicskei Egészségügyi Központ Szolgáltató Nonprofit Kft. 2015. évi beszámolójáról 
Előterjesztő: polgármester  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: az előterjesztés ismertetésére átadja a szót Dr. Bacsárdi József 

aljegyzőnek. 

 

Dr. Bacsárdi József: az Egészségügyi Központ ismét beszámolt munkájáról, ahogy minden 

évben. Ismét részletes beszámolót kaptak. Átadja a szót az érintett igazgató úrnak.  
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Iványi Ferenc Tivadarné: nagyon szépen köszöni, hogy megjelentek. Átadja a szót Dr. 

Balogh Gyula ügyvezetőnek. 

 

Dr. Balogh Gyula: a 2015-ös évből a részletes beszámolóból az alábbiakat szeretné kiemelni. 

Az Egészségügyi Központban 3 önálló szervezeti egység működik. Az eredeti járóbeteg 

szakellátás, a később létrehozott 1 napos sebészet és a nappali ellátás, majd az ezt követően 

pályázati forrásokból létrehozott egészségfejlesztési iroda. Megítélése szerint mindhárom 

részlegük szolgálta Bicske városának és a környező települések közösségének érdekeit. A 

járóbeteg ellátásban évi mintegy kb. 150 ezer orvos-beteg találkozó van évente. Ez tavaly sem 

volt másképpen. A rendelkezésre álló keretet, ami nem normatív alapon jön a rendelőbe, 

teljese egészében le tudták hívni, sőt azt meghaladóan is, hiszen törekvésük arra vonatkozóan 

változatlan, hogy a társadalombiztosítási finanszírozást a lehetséges kereteken túl is 

túlteljesítsék annak ellenére, hogy ígéret nincs, hogy ennak lesz finanszírozása. Viszont ez 

teremt alapot minden jövőbeni növekvő igényükre, amivel a helyi érdekeket tudják szolgálni. 

Az 1 napos sebészetet 96 %-osan teljesítették. Ennél magasabbra, ezt a tevékenységet nem 

lehet tervezni. Olyan hatalmasak a költségek, hogy egy minimális az OEP finanszírozás 

túllépés is komoly hátrányt jelenthet az intézet részére. Ez a 96 % azért alakulhat így, mert 

nagyon sok a rendelőtől független bizonytalansági tényező befolyásolja a műtétek számát. 

Vidéken, mezőgazdasági munkák, szüret is belejátszanak, hogy a betegek lemondják az előre 

eltervezett műtéteket. Az orvos is lehet beteg, a korházi elfoglaltsága, ahonnan hozzájuk jár 

operálni az is változhat. Hátrányos volt az 1 napos műtétekre az a döntés, hogy a korházi 

keretek között működő 1 napos sebészeteknek felszabadították a finanszírozási keretet. 

Korlátlanná tették, szemben az önállóan szervezett 1 napos sebészetekkel. Ez azért hátrányos, 

mert a korábban a kórházi várólistákról áthozták a betegeket az orvosok, de ezen túlmenően 

korházi osztályok, kórház igazgatók konkrétan akadályozzák az orvosokat abban, hogy 

eljöjjenek, és itt operáljanak. Ennek ismeretében a 96 %-ot megnyugtató eredménynek tartja. 

Remélhetőleg a jövőben is fogják tartani. Ez igen sok munkát igényel. A harmadik működési 

egységük az egészségfejlesztési iroda, amely tavaly novemberben zárta a 2 éves projekt 

időszakát. Azt követően 3 év fenntartási időszak következett. A 2 év projektidőszak 

eredményes volt, mintegy 4 ezer ügyfél fordult meg náluk, akik bekapcsolódtak a 

programjaikba, jórészük egészséges és az egészségét kívánta megőrizni és a betegségét 

kívánta megelőzni. Ez a közel 4 ezer fővel úgy gondolja fontos üzenetet tudtak továbbítani, 

nem csak ezeknek az embereknek, hanem a családjaiknak is. Így ez hatványozottan fog 

érvényesülni remélhetőleg. Azt, hogy az egészségfejlesztési irodában dolgozó munkatársai 

milyen munkát végeztek, azt jól mutatja, hogy az Európai Egészségvédelmi szervezet 

Magyarországra látogatott, hogy áttekintse, hogy a létrehozott egészségfejlesztési irodák 

hogyan működnek. 61 ilyen iroda van az országban. Kettőt jelölt ki megtekintésre a Nemzeti 

Egészségfejlesztési Iroda, a kettő közül az egyik a bicskei volt. A program zárásával úgy 

nyilatkoztak, hogy követésre méltó az, ami itt van. Két nagyon fontos kormányzati 

intézkedés, hogy az élelmiszerek zsírtartalmának tranzsír tartalmát 2 %-ban maximálták, a 

másik, hogy a dohányzás olyan mértékű korlátozása vált lehetővé az országban, ami szintén 

majdnem példanélküli. Néhány számot is szeretne megosztani a bizottsággal. A 

mérlegfőösszeg növekedett, mintegy 27 millió forinttal. Az eszközbeszerzésre jelentős 

összeget tudtak fordítani. Az önkormányzat már évek óta lemond a neki egyébként járó bérleti 

díjról, ez az idén 6,5 MFt volt. Ebből tudtak komoly beszerzéseket végrehajtani. Ezt benne 

van a beszámolóban. Saját forrásból, mintegy 12 MFt-ból tudtak fejlesztésekre fordítani, 

ebből kiemelkedő, mint egy 7,5 MFt dízel aggregátor, melynek valamint a szünetmentes 

áramforrásnak a segítségével minden számítógép és számítógép vezérelt eszköz akár 

hosszabb áramszünet esetén is stabilan tud megszakítás nélkül működni. Jelentős 
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eredménynek tartja, hogy a TIOP-os pályázaton indulva 16 MFt-ot nyertek számítástechnikai 

eszközök beszerzésére, ezzel a teljes számítógép parkot lecserélték. A szervereiket úgyszintén 

megújították. Ezzel együtt elérték azt, hogy a korábbi 1 napos adatvesztési lehetőség 

kevesebb, mint 5 percre csökkent. A mentés folyamatos, két szerveren folyik. Az épület 

komolyabb károsodása esetén sem kell adatvesztéssel számolni. A saját tőke is növekedett az 

előző évhez képest, 12 %-kal. Ezzel a tulajdonos önkormányzat által eredetileg befektetett 9,5 

MFt, ma 348 MFt-ot ér. A növekmény 36 szoros az eredeti befektetéshez képest. Ráfordítás 

növekedett, ők a technikai személyzetet, akik nem közvetlenül a betegellátással foglalkoznak, 

ugyanolyan béremelésben részesítették, mint a közvetlen betegellátásban dolgozókat.. Volt 

módjuk 13. és 14. havi bér kifizetésére is ebben az évben. Az alkalmazotti létszám 43 fő, az 

egyéb foglalkoztatottak 87 fő. Köszöni, ennyit szeretett volna mondani.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: gratulál az eredményekhez. Bicske kitüntetett helyzetben van, 

mindannyian tudják, hogy az ő vezetése óta. 

 

Dr. Balogh Gyula: ennek a 130 ember eredményes munkájának az eredménye.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: köszöni a szerénységét is. Ehhez egy tehetséges ember kell. Jó 

egészséges kívánnak a jövőben is. Kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, javaslat? Ha 

nincs, akkor kérdezi a bizottság tagjait, hogy a beszámolót el tudják-e fogadni. 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

64/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A Bicskei Egészségügyi Központ Szolgáltató Nonprofit Kft. 2015. évi 

beszámolójáról 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Bicskei Egészségügyi 

Központ Szolgáltató Nkft. beszámolójáról szóló határozati javaslatot. 

 

 

17,20-kor Dr. Balogh Gyula és Szoboszlai Enikő elment.  

 

2. Napirend:  

A Bicske-Csabdi-Mány Víztermelő és Szolgáltató Kft. 2015. évi beszámolójáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Iványi Ferenc Tivadarné megkéri az aljegyzőt az előterjesztés ismertetésére.  

 

Dr. Bacsárdi József: a kft. benyújtotta a beszámolót, mint minden évben a bizottságoknak és 

a testületnek. A beszámolót megkapták. 
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Iványi Ferenc Tivadarné: szeretettel köszönti a megjelenteket. Átadja a szót a kft. 

munkatársának, amennyiben van kiegészíteni valója. 

 

Ábel Erzsébet: ha van kérdés, nagyon szívesen válaszol.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy ezzel kapcsolatosan van-e 

kérdésük? Ha nincs, akkor kérdezné, hogy aki a beszámolót el tudja fogadni, az jelezze.  

 

 Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

 

65/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A Bicske-Csabdi-Mány Víztermelő és Szolgáltató Kft. 2015. évi beszámolójáról 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Bicske-Csabdi-Mány 

Víztermelő és Szolgáltató Kft. 2015. évi beszámolójáról szóló határozati javaslatot. 

 

 

17,23-kor Ábel Erzsébet elment 

 

3. Napirend: 

Tájékoztató a Járási Hivatal működéséről, Bicske Város Önkormányzatát érintő 

feladatairól és a járás munkaügyi helyzetéről 

Előterjesztő: polgármester 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: köszönti a Járási Hivatal képviselőit. Ha van kiegészíteni való, 

akkor átadja a szót: 

 

Szabó Gábor: pár dolgot szeretne kiemelni a beszámolóból. A belső integráció megvalósítása 

megtörtént 61 fővel. Okmányiroda 13 fős, de sajnos nem működik Kormányablak, nagyon 

sokan keresik meg ezzel kapcsolatosan. Mint okmányiroda minden esetben tájékoztatják az 

ügyfeleket, hogyan tudnak eljárni, milyen formanyomtatványokra van szükség. Futárszolgálat 

útján a náluk benyújtott iratokat eljuttatják a Kormányhivatal megfelelő osztályára. A tavalyi 

beszámolóban felmerült az ügyfélfogadás, az osztályvezető asszony kiszélesítette az időpont 

foglalást. Mindenképpen fontos, ha befejezi 3 kollégája az egyetemet, akkor szeptember 1-től 

fogják emelni az ügyfélfogadás időtartalmát. Szeptember 1-től 3 vagy lehet, hogy 5 órával. A 

várakozás, a zsúfoltság csökkenthető lesz. Volt ügyfél elégedettségi felmérés, ezt tartalmazza 

a beszámoló, a foglalkoztatási osztállyal kapcsolatosan a kolléganője mond néhány szót.  

 

Nagyné Mikulásik Katalin: mindent leírt, amit ezzel kapcsolatos. Annyit emelne ki, hogy 

azért építette ki ezt a beszámolót, hogy össze lehessen hasonlítani a régió, a megye és a járás 

egészének az adataival Bicske város adatait. Az ő helyzetük a megyében viszonylag jó, a 
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második, a harmadik helyen állnak a foglalkoztatási rátát tekintve. Az első, aki megelőzi őket, 

Mór, ott alacsonyabb a munkanélküliségi ráta, magasabb a foglalkoztatás. Időszakosan 

Gárdony szokott eléjük kerülni. Ott a Velencei tó idényjelleggel határozza meg a 

foglalkoztatást. Tavasszal elkezdődik a szezon és ősszel ér véget. Akkor növekszik meg az 

álláskeresők száma. De általában Bicske a 2-dik helyet foglalja el. Viszonylag jó a helyzet. 

Nyilván azoknak az embereknek, akik álláskeresőként regisztráltak, azoknak nem tűnik 

rózsásnak a helyzet, de akinek van megfelelő szakképesítése, esetleg gyakorlata és akar 

dolgozni, annak tudnak segíteni. Akár önállóan el tudnak helyezkedni. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: az okmányirodával kapcsolatosan mondta Gábor, hogy az 

irodavezető asszony nem győz mindig hárítani a várakozási idő miatt. Ő is ezt hallja a 

körzetében élőktől, hogy borzasztó a sorban állás, hosszú nyitva tartáskor, ha fél ötre oda 

mennek, akkor már nem lehet aznap bekerülni. Ezek voltak a jellemző panaszok. Amit 

viszont olvasott és tapasztalt is, ami nagyon jó kezdeményezés volt, pl. az óvodások iskolába 

lépésekor a NEK azonosító külön időpontja. Ez egy jó irány, örömmel fogadja ezt a lakosság. 

Tényleg igaz, hogy az amit, az ember a tv-ben és egyéb helyen hall, hogy aki akar, az talál 

munkát? Vagy az a legnagyobb problémájuk a munkanélkülieknek, hogy egyszerűen 

szakképzetlenek? Emiatt alkalmatlanok?  

 

Nagyné Mikulásik Katalin: részben. Ha megnézik az álláskeresők életkor szerinti 

összetételét, akkor jelentős a 40-45 felettiek aránya. A regisztráltak felét ők teszik ki, most itt 

csak Bicskéről beszél. Van majdnem 30 ember, akinek még általános iskolai végzettsége 

sincs. Még 8 általánossal sem rendelkeznek. Őket eleve a szakképzés kizárja. Nagyon sokan 

vannak olyanok, akik nem alkalmasak a képzésekre sem. Illetve jó néhányan vannak, ezt a 

doktor úr is alá tudja támasztani, hogy egészségügyi állapotuktól fogva nem alkalmasak arra, 

hogy munkába álljanak. Amikor hozzájuk mennek, és először regisztrálják az álláskeresőket 

az az első kérdés, hogy munkára képes állapotban van-e?  Kevés azoknak a száma, akik 

álláskeresési ellátást is kapnak. A statisztikából is látszik, hogy 282 volt átlagban a városban a 

regisztráltak száma. Ebből 35 fő tartós álláskereső, ők azok, akik legalább 12 hónapja nem 

dolgoznak. Átlagban 55-en részesültek álláskeresési ellátásban a 282 emberből. Sokan 

küszködnek egészségügyi problémával a megye egész területén.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: köszöni a beszámolót, nagyon részletes volt. Kérdezi a bizottság 

tagjait, hogy van-e kérdésük. 

 

Dr. Bourgla Ossamah: a környékbeli cégekkel a kapcsolat milyen? Ő úgy tudja, hogy 

többszáz embert keresnek jelenleg is Bicskén munkára, de nincsen.  

 

Nagyné Mikulásik Katalin: igen, mennek hozzájuk. Volt olyan cég, aki nagy létszámot 

szeretett volna, végeztek egy előszűrést. A foglalkoztatási főosztálytól ment egy pszichológus, 

aki különböző teszteket végzett. Ez alapján készítették elő az ügyfeleket, hogy a cég tesztjén 

is átessenek. Talán 1 vagy 2 embert vettek fel 50-60 ügyfélből. Nagyon keveset. A 

munkáltatói igények is elég magasak. Legalábbis az ő ügyfélkörük. Van egy csomó munkaerő 

igény, amit viszont nem tudnak kielégíteni. A szakmunkás végzettségűek gyakorlatilag 

nincsenek. A szakképzés elmaradása az elmúlt idő eredménye. Folyamatban van a szakképzés 

átalakítása. Tegnap volt egy szakmai konferencián, ahol hangzottak el olyan adatok, amik azt 

mutatják, hogy a szakképzés jobb helyzetben lesz a következő években.  
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Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, ha nincs, köszöni a 

kiegészítést és kéri a bizottságot, ha el tudja fogadni a beszámolót, akkor jelezze.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

 

66/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Tájékoztató a Járási Hivatal működéséről, Bicske Város Önkormányzatát érintő 

feladatairól és a járás munkaügyi helyzetéről 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Járási Hivatal 

működéséről, Bicske Város Önkormányzatát érintő feladatairól és a járás munkaügyi 

helyzetéről szóló határozati javaslatot. 

 

17,32-kor Szabó Gábor és Nagyné Mikulásik Katalin elment.  

 

4. Napirend 

A Bicskei Üdülőtábor és Uszodaüzemeltető Nonprofit Kft. 2015. évi beszámolójáról  
Előterjesztő: polgármester 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a megjelent képviselőtől, hogy van-e kiegészítése a 

beadott beszámolóhoz? 

 

Richter Gábor: annyival egészítené ki a beszámolót, hogy nagyon bíztatónak tűnik, hogy a 

2016-os évben további turnusok jelentkeztek, nagyjából teltházzal fog üzemelni a tábor ebben 

az idényben.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: a beszámolóban olvashatták, hogy mintha a Zánkai üdülőtábor 

most felvirágzott volna. A működésében ez mutatkozik. Van-e a bizottság tagjainak kérdése? 

Az anyag végén látott egy kérelmet, köszönetet is az önkormányzat irányában. A kérelemben 

szereplő összeg kifizetésének, ha a költségvetésben szerepel, akkor nyilván ennek nincs 

akadálya. Felújítási munkálatokról van szó. Kérdezi a bizottság tagjait, hogy el tudják-e 

fogadni a beszámolót?  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  
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67/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A Bicskei Üdülőtábor és Uszodaüzemeltető Nonprofit Kft. 2015. évi 

beszámolójáról  

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Bicskei Üdülőtábor és 

Uszodaüzemeltető Nonprofit Kft. 2015. évi beszámolójáról szóló határozati javaslatot. 

 

17,36-kor Richter Gábor elment. 

 

5. Napirend: 

A Bicske Építő Kft. 2015. évi beszámolójáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: nem tudták megnyitni az anyagot. Kéri az aljegyző segítségét. 

Lehet, hogy nem lett feltöltve az előterjesztés.  

 

Dr. Bacsárdi József: kis türelmet kért, azonnal kinyomtatják, azonnal hozza a kolléganője. 

 

Komlós Kolos: ő azt mondja, hogy fent lehet az előterjesztés, csak az írja a gép, hogy nincs 

jogosultsága az előterjesztés megnyitására.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: felkéri a főépítészt, hogy pár szóban ismertesse az előterjesztést.  

 

Ónodi Szabó Lajos: a pénzügyi számokat a táblázat majd tartalmazza. A mérleg szerinti 

eredmény majdnem 2,5 szerese lett a tavalyihoz képest. Nem egy nagy haszon, de egy 

biztonságos felfele menetelést mutat a kép. Több oka is van ennek. Komolyabb méretű 

iskolafejlesztésben vannak bent, elindult a kastélyprogram. A bicskei feladatok ismertek 

mindenki előtt. Bölcsődétől kezdve a csillagvizsgáló ügyéig. Igyekeznek megfelelni, a 

határidőket betartani. A kastélyprogram alapján, ha a kastély is látogatható lesz, egy 

turisztikai vonzerőt fog jelenteni. Van még a Bölcsőde, melyet szeretnének egy 

csoportszobával bővíteni. Komoly segítség lehet, hogy a Bölcsőde mögötti terület is a város 

tulajdona.  

 

Komlós Kolos: kérdezi, hogy a nagyállomásnál lévő felüljáró le lesz bontva? 

 

Ónodi Szabó Lajos: igen, aluljáró lesz, a gépkocsik részére. Buszközlekedés lesz, csak nem 

ezen az aluljárón keresztül.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: a kisállomásnál vannak elképzelések, tervek?  

 

Ónodi Szabó Lajos: a vasútfejlesztési tervben szerepel a fejlesztés. Kerékpártároló, kisebb 

állomás épület épülne. Egy egyszerű épület csoport. Lényeges változás nem várható.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: arra volt kíváncsi, hogy milyen munkákat végeznek. Hány 

alkalmazottja van a kft-nek?  
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Ónodi Szabó Lajos: Az elvégzett munkákról egy rövid összefoglalót tud készíteni. Eddig 

hárman dolgoztak a kft-ben, de most még két főt fel kellett ettől az évtől venni.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, aki tudja támogatni a beszámoló 

elfogadását jelezze.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

 

68/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A Bicske Építő Kft. 2015. évi beszámolójáról  

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Bicske Építő Kft. 2015. 

évi beszámolójáról szóló határozati javaslatot. 

 

18,00 órakor Ónodi Szabó Lajos elment.  

 

6. Napirend: 

A 2015. évi költségvetés módosításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

 

Dr. Bacsárdi József: a tavalyi év költségvetés módosításáról lenne szó. A Kapcsolat Központ 

kapott az államtól 2 MFt támogatást, hogy a járási illetékességgel rendelkező feladatainak 

eleget tehessen a 2016 évtől. Ez az összeg bejött ezt kellett átvezetni. Technikai jellegű 

dologról van szó. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, javaslat? 

Amennyiben nincs és támogatni tudják, kéri, jelezzék.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 1 nem, 0 tartózkodás  

 

69/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A 2015. évi költségvetés módosításáról  

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a 2015. évi költségvetés 

módosításáról szóló rendelet-tervezetet. 
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7. Napirend: 

Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Dr. Bacsárdi József: ez a zárszámadásról szóló rendelet megalkotása. Minden költségvetési 

évet követő áprilisig be kell adni a zárszámadását. Az előző évi költségvetés teljesítéséről szól 

az elszámolás. A rendelet elkészítésre került. Minden egyes tétel meg van indokolva. 

Kiemelné, hogy a könyvvizsgáló látta az anyagot és elfogadásra javasolja. Szakmai 

szempontból is megfelelő.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy az előterjesztéssel kapcsolatosan 

kérdése van jelezze. Aki el tudja fogadni a beszámolót, jelezze.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 4 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 1 nem, 0 tartózkodás  

 

70/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Bicske Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról  

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Bicske Város 

Önkormányzata 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló rendeler-tervezetet. 

 

8. Napirend: 

A bicskei önkormányzati rendészet létrehozásáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Dr. Bacsárdi József: fontos kérdés ez a település szempontjából. Jelenleg nem rendelkeznek 

olyan szervezettel, aki a külterületeket figyelemmel kísérné. Ezek a területek jelenleg 

ellenőrizetlenek. Műszakos kollégáknak van lehetőségük, hogy a területre kimenjenek és 

amennyiben bejelentés van, ott folytassanak ellenőrzést, szemléket. Ez nem elég. A 

közterületek megfelelő fenntartásához, működtetéséhez, külterületek figyelemmel kíséréséhez 

szakszemélyzet felügyelete szükséges. Az előterjesztésben 2 fő mezőőr és 2 fő közterület 

felügyelőre tettek javaslatot. Ennek az az oka, hogy a közterület felügyelő a közterületeket 

tudja, a mezőőr a külterületeket tudja ellenőrizni. A közterület felügyelő a közterület 

rendjének a megtartását felügyeli, a mezőőrök a külterületek tisztán tartását. A kétszer 2 fő 

azért fontos hogy vegyes párosban tudjak eljárni. Az előterjesztésben javaslatot tettek arra, 

hogy ez a 2 szer 2 fő a hivatal állományába dolgozzon. A jogszabályok szerint a rendészeket a 

hivatal állományaként tudják alkalmazni vagy külön szervként. Mivel külön szervet nem 

érdemes létrehozni 4 főre, ezért a hivatali állományba kapnak helyet. Arra gondoltak, hogy a 

hivatal melletti sárga épületet lehetne felhasználni. Oda be lehetne kötni a kamera rendszer 

megfigyelését is. A kamera rendszert a rendőrök figyelhetik meg, illetve a közterület 

felügyelők. Másnak erre nincs jogszabályi jogosultsága. Amennyiben a mezőőrségről döntene 

a testület, akkor dönteni kell, hogy mezőőri járulékot akar-e beszedni vagy sem az 
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önkormányzat. Mindenképpen kell rendelet a mezőőri járulékról. Ez lehet 0 Ft, vagy 

hektáronként egy bizonyos összeg meghatározása. Ehhez döntés kell a testület részéről. 

Amennyiben 0 Ft-ban állapítják meg a járulékot, akkor a költségvetésből kell ezt a pénzt 

finanszírozni. Az önkormányzati rendészetre az állam támogatást nagyon keveset ad. 

Közterület-felügyeletre semmit. Minden szempontból a saját költségvetésből kell 

kigazdálkodni a feladatellátást. A mezőőrre van lehetőség támogatást kérni, ez 90 eFt/fő a 

bérekre. Kb. 150 eFt/fő bér egy hónapban. Egy részt lehet fedezni ebből az összegből. Döntést 

igényel, hogy akarja-e a testület ezt a szervet. Sok hasznos dolgot tudnak ellátni. Cél nem az 

lenne, hogy büntető, intézkedő szerv legyen, hanem egy olyan, aki támogat és segít. Nem cél 

a bírság szedése. A cél, hogy támogassák és segítsék a lakosság munkáját, megelőzzék a 

bűncselekményeket, szabálysértéseket, illetve a külterületeken felszámolják az illegális 

szemétlerakást. Amennyiben van kérdés szívesen válaszol. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: A megalakításnál egyszeri 500 eFt/fő a támogatás, a mezőőrség 

létrehozásához. A közterület felügyelőhöz egy fillért sem ad az állam?  

 

Dr. Bacsárdi József: igen, egy fillért sem ad arra.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: ez a rendészeti állomány egy része mezőőr lesz a másik közterület 

felügyelő? A kamerák képernyője a rendőrségen van? A rendőrségi felvételekhez a közterület 

felügyelő hozzáfér?  

 

Dr. Bacsárdi József: igen, a rendőrségen. A kamera rendszer a település tulajdonában áll. 

Most jelenleg a rendőrség figyeli a kamerákat. Amennyiben a közterület-felügyelet megalakul 

lesz lehetőség a kamerákat behozni a hivatalba. A gond az, hogy a jól képzett közterület-

felügyelőket Budapest alkalmazza. Többet tudnak adni ott, mint amit Bicske tud majd fizetni. 

Vagy ki kell képezni embereket és szerződést kötni velük.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: április 30-én a TeSzedd mozgalom keretében gyűjtik azokat a 

kupacokat, amiket leraktak.  A közterület-felügyelők taníttatására van információjuk? 

 

Dr. Bacsárdi József: a tanfolyam költsége több százezer forint lehet. A tanfolyam hossza kb. 

6 hónap. Először érdemes lenne toborozni. 

 

Dr. Bourgla Ossamah: neki csak egy véleménye lenne, van elég hatóság, nem szükséges 

még egy. Amikor felvételt látnak, magánéletet látnak. Ami nem biztos, hogy jó dolog.  

 

Dr. Bacsárdi József: ez közterület, nem magánterület. A hatóság ezt a felvételt jogosult 

megtekinteni. Ha egy területen probléma van, mint pl. a szemétnél, akkor tudegy embert 

állítani, hogy ezt felszámolják. De lehet, hogy a rendőrségnek erre sem embere, sem 

kapacitása nincs.  

 

Komlós Kolos: neki sajnos el kell menni, mert mennie kell éjszakára dolgozni.  

18,17-kor Komlós Kolos elment.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait. Két változata van az előterjesztésnek. 

Az első, hogy bizottságuk támogatja-e, hogy önkormányzati rendészet létesüljön, közterület-

felügyelő és mezőőr legyen a tagja, valamint a másik javaslat, hogy nem támogatják. Az első 
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határozati javaslatot, az A javaslatot ki tudja támogatni, hogy létesüljön közterület felügyelői 

egység. 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 2 igen, 1 nem, 0 tartózkodás  

 

71/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A bicskei önkormányzati rendészet létrehozásáról 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a bicskei önkormányzati 

rendészet létrehozásáról szóló „A” változatban szereplő határozati javaslatot. 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: javasolja a mezőőri járulék 0 Ft-ban történő megállapítást. Aki 

támogatja, kéri szavazzanak.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 2 igen, 1 nem, 0 tartózkodás  

 

 

72/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A bicskei önkormányzati rendészet létrehozásáról 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság a később megalkotandó mezőőrségről szóló 

rendelet vonatkozásában a mezőőri járulék mértékét 0 Ft-ban javasolja megállapítani. 

 

 

9. Napirend: 

Bicske Város Sportjáért Közalapítvány 2015. évi beszámolójáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, ha át tudták tekinteni az előterjesztést, 

akkor találtak-e olyat, amit jeleznének?  

 

Dr. Bourgla Ossamah: milyen tevékenységet végeznek? 

 

Börcs Krisztina: ez a közalapítvány begyűjti az 1 %-ot, 2015-ben 141.000,- Ft-ot. Ebből 

elment 21.000,- Ft és 300.000,- Ft támogatást az uszodának adott. Gyűjti a pénzt, ha lesz majd 

egy sportcsarnok, akkor arra szeretné adni. Majdnem 6 millió Ft-tal rendelkezik. Más 

tevékenysége nincs.  
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Iványi Ferenc Tivadarné: ebben az esztendőben 141 eFt-ot tudott gyűjteni. Az összegyűjtött 

alapítványi pénzből adott át az uszodának.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: a múlt héten tárgyalta a jó tanuló, jó sportoló díj adományozását. Sok 

bicskei gyerek van, aki kiváló, megyei, országos helyezést ér el és mégsem jut el. Ilyesmit 

nem tudna felvállalni, a sok bicskei gyerek támogatását? Ha már a sportért van, nem adhatna? 

 

Börcs Krisztina: a kuratóriumot tájékoztatja. Ez az alapítvány csak a pénzgyűjtésre jött létre 

és ők a sportcsarnokra akarnak adni. Szeretné ezeknek az alapítványoknak a sorsát szóba 

hozni, mivel az összesnek a könyvvizsgálata hozzá kerül. Nem biztos, hogy mindet meg 

kellene tartani. Vannak olyanok, aminek semmi haszna. Több a bankköltség, mint amit 

összegyűjt. Van az I-es iskolának, a cigányságnak alapítványa, a Batthyány Kázmér 

Műpártoló, aki évek óta nem csinál semmit. Javasolja a testületnek, hogy tekintse át őket és 

csak azt tartsa meg, aminek értelme van. Vonja össze.  

 

Dr. Bacsárdi József: 2006-ig lehetősége volt arra az önkormányzatoknak közalapítványt 

létrehozni. 2006-tól már nincs. Összevonni lehet az alapítványokat, vagy megszüntetni, 

amennyiben a célt elérte. Sok adminisztrációval járnak ezek. Azt kell átgondolni, hogy az 5-

ből miket vonnak össze, miket tartanak meg. Testület dönt erről.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, aki el tudja fogadni a beszámolót az 

jelezze.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

 

73/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Bicske Város Sportjáért Közalapítvány 2015. évi beszámolójáról 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Bicske Város Sportjáért 

Közalapítvány 2015. évi beszámolójáról szóló határozati javaslatot. 

 

10. Napirend 

Bicskei Művelődési Közalapítvány 2015. évi beszámolójáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Börcs Krisztina: ez olyan alapítványt, amit már összevontak. Zömében a Bicske Város 

Televízióját üzemelteti. Ami veszteséges volt -2.282 eFt-tal. Nincs vállalkozási tevékenysége, 

hanem az önkormányzat támogatásaiból végzi a munkáját. Kevesebb volt a támogatás, mint 

amennyi költsége felmerült.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: ez a bérköltség? 
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Börcs Krisztina: van benne 2.600.000,- Ft személyi jellegű ráfordítás a költségek között. 

Volt benne egyéb bevétel 2.000.000,- Ft, ami a támogatás volt az önkormányzattól. Volt még 

300 eFt értékcsökkenés az eszközökre. Összhangba kellene hozni a költségeket és a 

támogatást, ha jónak ítélik meg a működését. Számszakilag rendben van.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: ki az alkalmazott? 

 

Börcs Krisztina: aki a televíziót üzemelteti, Kósa László.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: nem az önkormányzat alkalmazottja? Ki dolgozik még ott rajta kívül?  

 

Molnár Enikő: régen az önkormányzat alkalmazottja volt. Csak ő dolgozik. Az alapítvány 

alkalmazottja. Korábban 10 millió forintot kapott, most ez a 2 MFt ennek a maradványa. Az 

idén is van betervezve támogatás.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: ő csinálja az újságot is? 

 

Molnár Enikő: nem, csak a televíziót.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: a költségvetésben állapítsák meg a tisztességes támogatást, amivel 

tud működni.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: aki támogatni tudja az előterjesztést, kéri szavazzanak.  

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

74/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Bicskei Művelődési Közalapítvány 2015. évi beszámolójáról  
 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a Bicskei Művelődési 

Közalapítvány 2015. évi beszámolójáról szóló határozati javaslatot. 

 

 

11. Napirend: 

A 2016. évi Pedagógus Nappal összefüggő kérdésekről 

Előterjesztő: polgármester 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: a Humán Bizottság tárgyalta, mit döntött? 
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Dr. Bacsárdi József: támogatta a bizottság. Arról van benne szó, hogy pedagógus napon a 

Báder Fogadóban lenne egy ünnepség számukra. Egy tál ételt kapnának és meghívnák az 

aktív és inaktív pedagógusokat.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy ezzel kapcsolatosan van kérdés, 

vélemény? Amennyiben nincs, és támogatni tudják, kéri jelezze.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

75/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

 

Tárgy: A 2016. évi Pedagógus Nappal összefüggő kérdésekről  

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a 2016. évi Pedagógus 

Nappal összefüggő kérdésekről szóló határozati javaslatot. 

 

 

12. Napirend:  

Szakmai beszámoló az Orvosi Ügyelet munkájáról  

Előterjesztő: polgármester 

 

Dr. Bacsárdi József: a korábban társulási formában látták el ezt a feladatot. Ezt követően 

kiválasztásra került egy szervezet, jelenleg ők látják el az orvosi ügyeletet. Az előterjesztés 

magáért beszél. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: részletes kimutatást kaptak az ellátott munkáról. Az 

összefoglalásban arról is írnak, hogy annak idején a menekültáradat miatt Bicskén milyen 

nagy létszámú ellátás folyt. Ez egy kritikus időszak volt, amit sikeresen megoldottak. Kérdezi 

a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, javaslat, vélemény?  

 

Dr. Bourgla Ossamah: évente kell szerződést kötni? Aki ezt most végzi, az meddig végzi? 

 

Dr. Bacsárdi József: most ezt pontosan nem tudja, megnézi.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: doktor úrnak van valami véleménye? 

 

Dr. Bourgla Ossamah: retteg, hogy előbb utóbb azt mondják, hogy nem csinálják. 

Biztonságot ad, hogy van szerződés.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: Kérdezi a bizottság tagjait, hogy tudják-e a beszámolót támogatni,  

kéri szavazzanak.  
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Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

76/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Szakmai beszámoló az Orvosi Ügyelet munkájáról  

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a szakmai beszámolót az 

Orvosi Ügyelet munkájáról szóló határozati javaslatot. 

 

13. Napirend:  

A viziközművek 2017-20131. évi gördülő fejlesztési tervéről 

Előterjesztő: polgármester 

 

Dr. Bacsárdi József: a viziközművek gft-je, azért szükséges, mert a 2012-es jogszabályok 

alapján az önkormányzat megállapodott a Fejérvíz Zrt-vel arra vonatkozóan, hogy a 

beruházások hogyan fognak megvalósulni az elkövetkező 10-20-30 évben Bicskén. 

Folyamatosan szükséges a gördülő fejlesztési terv felülvizsgálata, módosítása. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy ezzel kapcsolatosan van-e egyéb 

kérdés, javaslat?  

 

Dr. Bacsárdi József: a Fejérvíz Zrt. vállalta, hogy a jövőben megcsinálja a gft beadását az 

illetékes hatóság felé. A gft Fejérvíz általi elkészítése és beadása megbízásnak minősül. A 

megbízó utasítására kell eljárni a megbízottnak.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: aki a határozati javaslatban megfogalmazottakkal egyetért, aki 

támogatni tudja, kéri, jelezze.  

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

 

77/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A víziközművek 2017 – 2031. évi gördülő fejlesztési tervéről  

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a víziközművek 2017 – 

2031. évi gördülő fejlesztési tervéről szóló határozati javaslatot. 
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14. Napirend: 

Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2016. március hónapban elvégzett 

munkálatokról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: több oldalon keresztül a munkák felsorolásával olvashatták az 

elvégzett tevékenységeket. Aki elfogadja a beszámolót, kéri, jelezze.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: 0 volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

78/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: Beszámoló a Bicskei Gazdasági Szervezet által 2016. március hónapban elvégzett 

munkálatokról 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság a határozati javaslat mellékletében szereplő 

Bicskei Gazdasági Szervezet által 2016. március hónapban elvégzett munkálatairól szóló 

beszámolót elfogadja.  

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság a továbbiakban is kéri havonta a beszámolót.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: igazgató úrral egyeztettek arról a problémáról, amit már a 

lakosság is jelzett, szemétgyűjtők hiányoznak az utcákról. Ezzel kapcsolatosan jelezte, hogy 

május közepén, végén felszerelésre kerülnek. Beszerzi ezeket a BGSZ.  

 

Dr. Borugla Ossamah: milyen gyakran lesz ürítve? 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: ugyan úgy, mint eddig is, a BGSZ munkatársai fogják végezni. 

Remélhetőleg tartósak lesznek. A Szent István úton megújulnak a virágágyások is. Ott is 

elkezdődött a munka.  

 

15. Napirend 

A viziközművek gördülő fejlesztési tervének 2016. évi megvalósításáról 

Előterjesztő: polgármester 

 

Dr. Bacsárdi József: Hasonló az előző előterjesztéshez, abban különbözik tőle, hogy a 2016. 

évi teljesítésről van benne szó. Csak az ivóvízre vonatkozik az előterjesztés, szennyvízre csak 

egy tájékoztató van benne. A beruházásokat idénre tervezik.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: a szennyvízzel kapcsolatban kérdezi, hogy ráhatása van az 

önkormányzatnak erre a pályázatra? Arra gondolt, hogy Bicskén van olyan utca, ahol nincs 

szennyvíz. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: erről már szavaztak az előző testületi ülésen. 
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Dr. Bacsárdi József: a konzorciumi megállapodást megkötötték az NFT programirodával, aki 

az egészet koordinálja és irányítja. Három település kötött vele megállapodást, Bicske, Csabdi 

és Mány. A programiroda készíti a támogatási szerződést, ehhez adatokat kértek, ez elkészült, 

befogadták. Ezt követően kerül sor a műszaki tartalom meghatározására.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: ezt célozták meg, hogy azokat az utcákat, amik nem csatlakoztak 

a szennyvízre, azok kerüljenek be a szennyvíz hálózatba.  

 

Dr. Bourgla Ossamah: a pályázat a szennyvíztelep fejlesztése volt. 

 

Dr. Bacsárdi József: ez vonatkozik a közművekre is. Nem tudják a pontos tartalmat még.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné: kérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés? Aki támogatni 

tudja a határozati javaslatot, kéri jelezze.  

 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 3 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: 0 volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 3 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

 

79/2016. (IV.20.) Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

Határozat 

 

Tárgy: A víziközművek gördülő fejlesztési tervének 2016. évi megvalósításáról 

 

 

A Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elfogadásra javasolja a víziközművek gördülő 

fejlesztési tervének 2016. évi megvalósításáról szóló határozati javaslatot. 

 

 

16. Napirend:  

Képviselői bejelentések: 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné: a közterületen elhelyezett kamerák lefedik Bicskét. De lefedik-e a 

plébánia, illetve a templom területét ezt tudják? Mert meglepve tapasztalták, hogy feliratok és 

falfirkák jelentek meg a templomon és a plébánián. Látja-e a kamera? Látja-e ezeket a 

részeket? Hivatalból is célszerű lenne eljárni.  

 

Dr. Bacsárdi József: megnézik majd. 
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Iványi Ferenc Tivadarné: mindenkinek köszöni a munkát. Megköszöni a bizottsági tagok 

részvételét és az ülést 18 óra 50 perckor bezárja.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Iványi Ferenc Tivadarné  Komlós Kolos 

Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

elnöke  tagja, jkv.hitelesítő 


